



OFFRE D'EMPLOI

OFFICIER D'APPLICATION DES RÈGLEMENTS

La Municipalité de Bristol est à la recherche d'un officier municipal saisonnier à temps partiel pour l'application des règlements. Le candidat (e) doit être travailleur autonome et disposé (e) à travailler selon un horaire flexible, y compris les soirs et les fins de semaine. L'accès à un véhicule est requis et le kilométrage sera compensé. Le bilinguisme est un atout. Seuls (es) les candidats (es) sélectionnés (es) pour une entrevue seront contactés (es). Pour postuler, envoyez votre curriculum vitae à l'une des adresses ci-dessous ou remettez-le en personne avant le 8 mars 2023 avant 16 h00.

Municipalité de Bristol
32 chemin d'Aylmer
Bristol (Québec) J0X 1G0
819-647-5555
christina@bristolmunicipality.qc.ca

JOB OFFER

BY-LAW ENFORCEMENT OFFICER

The Municipality of Bristol requires a seasonal part-time By-Law Enforcement Officer. The person applying must be a self-starter and be willing to work flexible hours including evenings and weekends. Access to a vehicle is required and mileage will be compensated. Bilingualism would be an asset. Only candidates selected for an interview will be contacted. To apply, send your resume to the address below or deliver it in person by March 8th, 2023 before 4:00 p.m.

Municipality of Bristol
32 Aylmer Road
Bristol, Quebec J0X 1G0
819-647-5555
christina@bristolmunicipality.qc.ca